



ချစ်လှစွာသော မိဘများ၊

အွန်လိုင်းဖြင့် ကျောင်းအပ်ခြင်းကို ဇူလိုင် ၅၊ ၂၀၁၆ တွင် ဖွင့်လှစ်ပါတော့မည်! **မိဘများအားလုံးသည် ကျောင်းနှစ်မစမီ သူတို့၏ကလေးများကို ကျောင်းအပ်ရန် လိုအပ်ပါသည်။** မိဘများသည် မိဘမုခ်ဝ (parent portal) စာရင်းထဲတွင် သူတို့အတွက် သီးသန့် ပြုလုပ်ပေးထားသော ကျောင်းအပ်ရန်အတွက် ကွန်ပျူတာလင့်ခ် (link) ကို အသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မှန်ဝကို မြန်မြန်ဖွင့်လှစ်အသုံးပြုနိုင်ရန်အတွက် ဤကွန်ပျူတာ **လင့်ခ်** ကို သင့်ကွန်ပျူတာတွင် မှတ်သား (bookmark) ထားပါ။ စကားဝှက် (password) ကို ပြန်ပြင်နိုင်သည့် လုပ်ဆောင်ပုံများကို ကြည့်ရှုရန် ကျေးဇူးပြု၍ **ဤနေရာတွင်** တွင် နှိပ်ပါ။

၁၆-၁၇ ကျောင်းနှစ်အတွက် ဒီအမ်ပီအက်စ် ကျောင်းတွင် သင့်မိသားစုဝင် **ကျောင်းသားသစ်** တစ်ဦးကို ကျောင်းအပ်လိုပါက ကျောင်းအပ်ရန်အတွက် ဖောင်များကို ဖြည့်စွက်ရန် ကျေးဇူးပြု၍ **ဤနေရာတွင်** နှိပ်ပါ။ ထိုသို့ ဖြည့်စွက်ခြင်းဖြင့် သင်၏ကျောင်းသားအသစ်လည်း အွန်လိုင်းဖြင့်ကျောင်းအပ်ခြင်းလျှောက်လွှာတွင် ပါဝင်ပါလိမ့်မည်။

မိဘများသည် အွန်လိုင်းကျောင်းအပ်ခြင်းကို အိမ်၌ ပြုလုပ်နိုင်သည်။ **နေရာသီအတောအတွင်း သင့်ကလေး၏ကျောင်း၌ ပြုလုပ်နိုင်သည်။** သို့မဟုတ် အင်တာနက်သုံးလိုရသည့် မည်သည့်နေရာ၌မဆို ပြုလုပ်နိုင်ပါသည်။ ထို့အပြင် ဒီအမ်ပီအက်စ် (DMPS) သည် **အိုက်အိုဝါပြည်နယ်ပွဲတော် (IOWA STATE FAIR)** ၏ အစ် ဂရေစတင် (East Grandstand) အဆောက်အဦးတွင် တဲတစ်လုံးပြုလုပ်ထားမည်ဖြစ်ပြီး ပွဲကျင်းပချိန်တစ်လျှောက်လုံး မနက် ၉ နာရီမှ ၂၂ နာရီအထိ ကျောင်းအပ်ခြင်းအတွက် ကူညီပေးမည့် ဝန်ထမ်းများရှိပါလိမ့်မည်။

မူလတန်းကျောင်း၊ အလယ်တန်းကျောင်းနှင့် အထက်တန်းကျောင်းများအတွက် ကျောင်းအပ်နိုင်မည့်ရက်စွဲများကို ကျွန်ုပ်တို့၏ဝက်ဘ်ဆိုဒ်တွင်ရှာတွေ့ နိုင်ပါသည်။ အသေးစိတ်ကြည့်ရန်အတွက် **ဤနေရာတွင်** နှိပ်ပါ။

သင့်ကလေး၏နေရပ်လိပ်စာကို အတည်ပြုနိုင်ရန် ဓာတ်ပုံပါသည့် တရားဝင်မှတ်ပုံတင်တစ်ခုနှင့် လိပ်စာပါသည့် နောက်ထပ် စာတစ်စောင်ကို ပေးအပ်ရန်လိုအပ်ပါလိမ့်မည်။ (ကန့်သတ်မထားသော်လည်း) လက်ခံနိုင်သည့် စာရွက်စာတမ်းများမှာ၊ မကြာသေးမီကရသော မီးခရေခတောင်းခံလွှာ၊ လက်ရှိ ကား၏မှတ်ပုံတင်စာရင်း၊ မကြာမီကရထားသော DHS မှစာများ၊ လက်မှတ်ထိုးထားသော အိမ်ဌာစာချုပ် သို့မဟုတ် သင့်အိမ်ရှင်ထံမှ ထောက်ခံစာ တို့ ဖြစ်သည်။

ပြည်ထောက်စုအစိုးရထံမှ ရန်ပုံငွေရရန် ဒီအမ်ပီအက်စ် သည် ကျောင်းအပ်ချိန်၌ မိသားစုဝင်ငွေနှင့်ပတ်သက်သည့် အချက်အလက်များကို ကောက်ယူပါသည်။ ဤအချက်အလက်များကို ဒီအမ်ပီအက်စ်မှ မည်သည့်အတွက်ကြောင့် ကောက်ယူရကြောင်းနှင့်ပတ်သက်၍ ပိုမိုသိရှိလိုပါက ဤနေရာတွင် နှိပ်ပါ။

ကျေးဇူးတင်ပါသည်!